
Beretning 2025 

Den delte rolle har vi stadig, Fuglseth har være lidt mere i baggrunden, men særligt hjulpet 
omkring baneplanlægning. Jeg har selv været arbejdsramt dette år og har derfor haft mindre 
tid end sidste år.  

• Vi startede lige efter generalforsamlingen med at bliver anerkendt for vores arbejde 
med Børnefodboldens Hus – Vi modtog Amagers Sportspris for bedste sports initiativ.  

• For at blive ved Børnefodboldens hus så har vi fået lidt mere aktivitet, senest med 
oplæg fra fysioterapeut for fck´s u 19 hold. Der var flere deltagere fra andre klubber 
samt forældre til børn i andre klubber. Hold øje med facebook og hjemmesiden, da vi 
kommer til at have endnu flere arrangementer i fremtiden. 

• Der er stadig mange børn som gerne vil spille i Hekla og særligt hos de yngste har vi for 
lange ventelister. Dette forsøger vi at nedbringe ved bl.a. flere ung trænere, som gør en 
kæmpe forskel og bliver et super aktiv for boldklubben Hekla. De bliver både tilbudt 
DBU kurser og interne trænerkurser i FCK regi. Flere af dem går op i det og tager det 
super seriøst. En var klar på at tage toget til Slagelse for at være med som assistent til 
en kamp. En anden ser VEO optagelser og  laver planlægning.  

• Jeg sagde sidste år at vi vil være let tilgængelige og mere synlige. Vi kan stadig blive 
bedre.  

• Jeg har deltaget på en del trænermøder i år, nogle sjovere end andre. Der kan opstå 
udfordringer når der skal implementeres nye tiltag, såsom træningsprincipper, årgange 
der skal ligges sammen eller koordinering af tider/baner. Jeg tror på at vi kan afhjælpe 
flere af disse misforståelser/ udfordringer, hvis vi bliver endnu skarpere i strategi og 
metode vi vil være som klub. 

• Det er desværre ikke blevet til så mange DBU kurser i år, som jeg havde håbet ( vi har 
dog fået flere ungtrænere) 

• Jeg synes i år at vores BUT, kristoffer har løftet mange gode opgaver og fået endnu mere 
struktur på træning og principper, det kan også være en svær rolle at navigee i med så 
mange meninger og holdninger – Stor ros herfra. 

• Vores unge kampledere er blevet fuldt integreret og det er en fornøjelse at have dem 
som ledere til kampene ( en af dem nu uddannet dommer med højeste karakter) 

• Træningsplanlægningen bliver for foråret et mindre puslespil, men det er også sidste 
gang, at vi bliver udfordret. ☺ Vi krydser alt for at kunsten bliver klar så tæt på aftalt tid 
som muligt. Men der er meget koordinering kæmpe tak til LISE  

• Vi har lagt årgange sammen – en manøvre som vi skal forfine til næste gang ( efter 
sommer) 

• Igen i år har vi haft hold til mange turneringer og stævner – Sprænger budgettet hvert år 
– Men jeg synes det er fedt. Det er oplevelserne med vennerne som drengene også 
husker. 



• Samarbejdet med FCK har vi igen i år styrket med bl.a trænerkurser.  
• Vi har den kommende weekend igen indløbsdrenge, til fck kampen, noget som er 

muligt fordi fck også gerne vil os. 
• Vi har haft vores første HEKLA CAMP i uge 7, super fedt med mange unge spillere, som 

blev trænet af vores ungtrænere.  
• Vores målmandstræning er stadig populært og fck træning for spillere op til U14. 
• Vi har for største gang i klubbens historie haft en U13 drenge spiller med til DBU 

samling – og er netop udtaget igen. Det viser bare at vi sagtens kan lave god og 
udfordrende træningspas for alle niveauer.  

PLAN for det kommende år: 

• Endnu mere aktivitet i børnefodboldens hus med oplægsholdere. 
• God planlægning af træningstider for årgange på tværs af køn. 
• Få endnu flere ikke forældretrænere på banerne. 
• Få flere på trænerkurser på HEKLA park. 
• Min egen lille drøm, en UUT ( ungdomsudviklingstræner) 

Tak til alle de frivillige som står på banerne til træning og kamp. 

Stor tak til Anita, som virkelige har skubbet en masse gode ting i gang på tværs af kønnene. 


